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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 18 augustus 2020

Beleid en Uitvoering - Openbare ruimte

4 2020_B&W_00314 Nota van antwoord -  vervolgvragen fractie GroenLinks 
overlast van motoren

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer B. Harmsma, Wethouder; mevrouw T. Jongman, Wethouder; de heer M. Scheringa, 
Wethouder; mevrouw T. Bijl; mevrouw J. Groot de, Secretaris

Afwezig:
de heer R. Bats, Burgemeester

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
In haar brief van 20 juli jl. stelt de fractie van GroenLinks vervolgvragen over de overlast die bepaalde 
motorrijders veroorzaken in ons gebied. Ook wijst de fractie op een proef bij de gemeente 
Vijfheerenlanden waar gemeente, waterschap en politie in een samenwerkingsverband proberen de 
overlast van motorrijders te beperken.  

 De vervolgvragen van GroenLinks:

 U zegt dat het aan voldoende onderbouwing ontbreekt om in actie te komen tegen 
overlast gevende motoren. Bent u bereid een enquête uit te zetten onder, of in 
gesprek te gaan met inwoners in onze buitengebieden/natuurgebieden met 
betrekking tot overlast motoren?

  Bent u bereid de uitkomst van de gesprekken of van de  enquête met ons te 
delen? 

 

Het ontbreken van voldoende onderbouwing voor het treffen van rigoureuze maatregelen was 
onderdeel van de beantwoording van een klacht vanuit het buurtschap Nederland. Na deze 
beantwoording hebben we verkeerstellingen gehouden om meer inzicht te krijgen in de hoeveelheden 
en de snelheden van het verkeer ter plaatse. Hierover gaan we binnenkort in gesprek met de 
inwoners van Nederland.

Naar aanleiding van de binnengekomen brief over de overlast op de dijk tussen Blokzijl en 
Blankenham hebben we contact gehad met Plaatselijk Belang Blankenham. Zij zijn bekend met 
de geluiden over overlast van te hard rijdende en/of te luidruchtige motoren. Zij maken dit kenbaar bij 
de politie en de politie onderneemt hierop ook aktie. 
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 Bent u bereid naar aanleiding van de uitkomsten hierop actie te ondernemen 
richting bewoners zodat men minder of geen overlast meer ervaart?

De overlast van motoren met betrekking tot snelheid en geluid op deze locaties is besproken met de 
politie. Naast de huidige inzet van politie is de politie bereid enkele keren het regionaal team verkeer 
in te willen zetten voor handhaving op gedrag en snelheid, maar ook op controle van motoren om na 
te gaan of zij voldoen aan de wettelijke eisen met betrekking tot geluid.

Met interesse hebben we kennis genomen van de proef die in de gemeente Vijfheerenlanden wordt 
gedaan om de overlast van motorrijders te beperken. Hier is met aanwonenden een bord ontwikkeld 
om motorrijders erop te wijzen rekening te houden met bewoners. Dit bord wordt september dit jaar 
geplaatst. Daarbij wordt vooraf en na afloop een meting gedaan om de effectiviteit ervan te kunnen 
aangeven. De gemeente Vijfheerenlanden zal ons binnenkort nadere informatie over zowel de 
problematiek als de pilot verstrekken. Mogelijk kan een dergelijke oplossing ook in onze gemeente 
bijdragen aan vermindering van de overlast.  

Vervolg
Waar nodig zal het college u op de hoogte houden van de ontwikkelingen en de eventuele 
vervolgacties. 

Bijlagen
1. Schriftelijke vragen GroenLinks - Vervolgvragen overlast motoren.pdf



    

Aan het college van Steenwijkerland 

Betreft: Vervolg schriftelijke vragen overlast motoren Steenwijkerland, conform artikel 39 van Het 

Regelement van Orde 

20-07-2020 

Geacht college, 

U heeft op 15-07-2020 antwoord gegeven op de schriftelijke vragen van GroenLinks met betrekking 

tot de overlast die bepaalde motorrijders veroorzaken in ons gebied. 

 

Wij zijn van mening dat uw antwoord door de figuurlijke korte bocht is en dit niet alleen een 

verantwoordelijkheid is van de politie.  Onze gemeente is (mede) verantwoordelijk voor het welzijn 

van onze inwoners ( Inwoner op 1). 

GroenLinks begrijpt dat u slechts 1 klacht heeft ontvangen maar wij  krijgen regelmatig klachten van 

inwoners over een aantal motorrijders die te hard of met een daverend geluid door het gebied 

rijden. 

GroenLinks is van mening dat, gezien het aantal klachten, er actie nodig is om de overlast te 

temperen. 

Om een voorbeeld te geven: in Vijfheerenlanden is een samenwerking tot stand gekomen met 

gemeente, waterschap én politie om de overlast tegen te gaan. 

 

GroenLinks heeft de volgende vervolgvragen: 

• U zegt dat het aan voldoende onderbouwing ontbreekt om in actie te komen tegen overlast 

gevende motoren. Bent u bereid een enquête uit te zetten onder, of in gesprek te gaan met 

inwoners in onze buitengebieden/natuurgebieden met betrekking tot overlast motoren? 

• Bent u bereid de uitkomst van de gesprekken of van de  enquête met ons te delen?  

• Bent u bereid naar aanleiding van de uitkomsten hierop actie te ondernemen richting 

bewoners zodat men minder of geen overlast meer ervaart? 

 

Fractie GroenLinks Steenwijkerland 

Aletta Makken 
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